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Vragen van de leden Boekestijn en
Zijlstra (beiden VVD) aan de
staatssecretarissen van Defensie en
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport over het ontslag van turner
Jeffrey Wammes. (Ingezonden
9 oktober 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht «Turner Wammes begrijpt
niets van ontslag bij Defensie»?1

2
Kunt u bevestigen dat er bij het
ontslag van Jeffrey Wammes bij
Defensie sprake is geweest van
«ernstige miscommunicatie»?

3
Kunt u bevestigen dat de toetreding
van Wammes tot de topsportselectie
van Defensie rommelig en overhaast
verliep en dat hij te maken had met
een vervanger van de
topsportcoördinator die ziek thuis
zat? Hoe kon bij Wammes de indruk
ontstaan dat men op de afdeling waar
hij terecht kwam, niet goed wist wat
men met hem aan moest?

4
Moet wellicht ook een relatie worden
gelegd tussen het ontslag van
Wammes en het feit dat in de
Defensiebegroting voor 2010 te lezen
valt dat (onder meer) op het budget
van Defensie topsport wordt
bezuinigd en dat het de bedoeling is
dat de omvang van de selectie door
natuurlijk verloop afneemt?2

5
Zullen wellicht binnen afzienbare tijd
alle activiteiten van Defensie topsport
worden stopgezet?

6
Hoe verhoudt de inkrimping van
Defensie topsport zich tot het
Olympisch plan 2028?

1 Trouw, 7 oktober 2009.
2 Defensiebegroting 2010, p.26.
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